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Szanowny Pan 
Adam Podgórski 
Zastępca Szefa Kancelarii. Sejmu 

Szanowny Panie Ministrze, . 

Do druku nr 1625 

KRASP/178/2017 

SEKRETARIAT Z-CY SZEFA KS 

L. dz .................................. , ........................ .. 

oata ~plywu ...... A.'2.~.01 ... : ... u.?.1}J 

w odpowiedzi na pismo z nr GMS-WP-173-154/17 z 9 czerwca 2017 roku 

w załączeniu przesyłam uwagi Komisji ds. Organizacyjnych i Legislacyjnych 

Konferencji Rektorów. Akademickich ·Szkół Polskich dotyczące rządowego p:rojek.tu 

uStawy o zmianie niektórych ustaw związanych z systemami wsparcia rodzin. 

Z wyrazami szacunku, 

Prof. dr hab. inż. Jan Szmidt' 
Priewodniczący KRASP 
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Uwagi 
Komisji ds. Organizacyjnych i Legislacyjnych 

Konferencji Rektorów Akademickich- Szkół Polskich 
dotyczące 

121ipca 2017 r. 

rządowego projektu ustawy o zmianie niektórych innych ustaw 
związanych z systemami wsparcia rodzin 

(pr:ojekt przekazany pismem z dn. 9 czeiwca 2017 r.) 

1. W dokumencie kilka razy występuje sformułowanie .porównywalne okresy". Przykładowo, 
.,Dziecko zgodnie z orzeczeniem sądu jest· pod opieką naprzemienną obojga rodziców 
sprawowaną w porównywalnych i powtarzających ·się okresach". Sformułowanie 
"porównywalne okresy" ·nie jest właściwe. Powinno być użyte sformułowanie ,.okresy o 
podobnej długości". Samo porównariie nie gwarantuje, że okresy będą podobnej 
długości. 

2. Na str. 12 podana jest wielkości limitu na realizację zadań ( ... )-corocznie nie.więcej niż 
250 mln zł. Brakuje Wyjaśnień, skąd ta Właśnie kwota, niezmienna·.w latach 2018-2022. 

· Zdaniem Komisji, kwota powinna się zwiększać corocznie, wraz ze wzrostem liczby 
dzieci i zapewnieniem im coraz lepszej opieki. 

3. ·Na str. 48 w pkt 15 zapisano .,Koszt realizacji ( ... ) zadań gminy ustawy związanych z 
przyznawaniem Karty ~nosi 13,40 zł( ... }". Stanowi to przykład sztywnej r:egulacji,_której 
zmiana w przyszłości będzie trudna. 

4. Na str. 49 w pkt 16 zapisano .,Maksymalny limit wydatków z budżetu państwa na lata 
2017-2028.na realizację wydatków przez gminy, wojewodów( ... ) wynosi 749·mln ( ... )". 

· . Pojawia się pytanie, co będzie w kolejnych latach. W analizowanym okresie wzrastają 
_środki na realizację ~lów ogółem (prawie czterokrotnie), ale środki na realizację cel~w 
przez gminy rosną do 2019 roku, potem gwałtownie malej~. w roku 2028 są na tym 
samym poziomie co w rQku 2017:· Czy rozważano, jak gminy poradzą sob!e z tym 
problemem? Zasadnie jest także ·· pytanie, dlaczego trzykrotnie wzrastają środki na 
uprawnienia do ulg i Kartę Dużej Rodziny (z 5,91 mln do 14,05 mln). · · 


